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هشتمین جلسه کمیسیون صنعت و معدن اتاق بازرگانی در دوره هفتم

رییس کمیسیون صنعت و معدن اتاق بازرگانی اصفهان گفت: افزایش بهره وری بنگاههای اقتصادی به صورت یک

درصد هفته گامی مهم در رشد بنگاه و اقتصاد کشور است.
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رییس کمیسیون صنعت و معدن اتاق بازرگانی اصفهان گفت: افزایش بهره وری بنگاههای اقتصادی به صورت یک درصد هفته گامی مهم در رشد بنگاه و اقتصاد کشور است.

رییس کمیسیون صنعت و معدن اتاق اصفهان :
افزایش هفتگی یک درصد بهره وری در هر واحد صنعتی تاثیر بسزایی در اقتصاد کشور دارد
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«مصطفی رناسی» در هشتمین جلسه کمیسیون صنعت و معدن اتاق اصفهان تصریح کرد: توجه به بهره وری مهمترین مساله بنگاههای اقتصادی است که باید به صورت عملی

اجرا شود و از مرحله شعار خارج شود. وی تشکیل شورای گفت و گو دولت و بخش خصوصی را گامی ارزنده در راستای توسعه اقتصادی کشور دانست و گفت: زمانی حضور بخش

دولتی در بنگاههای اقتصادی باعث کاهش شان آنان می شد ولی امروز بخش دولتی به استقبال بخش خصوصی آمده است که این روند نشان از حرکت رو به رشد بخش دولتی

است. وی سهم بخش خصوصی در اقتصاد کشور را اندک ارزیابی کرد و گفت: سهم بخش خصوصی در اقتصاد تنها 18 درصد است و باید از طریق قوانین موجود از جمله اجرای

صحیح اصل 44 قانون اساسی این سهم افزایش یابد زیرا اقتصاد دولتی باعث پیشرفت کشور نمی شود. رناسی گفت و گو بین بخش دولتی و خصوصی را لازمه هر اقتصاد پویا

خواند و گفت: تشکیل جلسات گفت و گو بین دو بخش دولتی و خصوصی می تواند چالش ها و موانع پیش روی توسعه کشور را برطرف سازد. وی اجرای صحیح اصل 44 قانون

اساسی را عامل مهم در اثرگذاری بخش خصوصی در اقتصاد عنوان کرد و گفت: حضور مستمر بنگاههای اقتصادی در عرصه اقتصاد کشور می تواند دستیابی به سند چشم انداز

توسعه را ممکن سازد. عضو هیات نمایندگان اتاق اصفهان فعالیت اتاق بازرگانی را در دور جدید متمرکز بر تقویت کمیسیون های تخصصی برشمرد و گفت: اتاق بازرگانی ایران در

دو دوره اخیر توانسته فعالیت های تاثیرگذار در بخش تصمیم گیری اقتصاد کشور صورت دهد. وی استقبال اعضای اتاق از عضویت در کمیسیون صنعت و معدن را نشان از

اهمیت این کمیسیون دانست و گفت: اعضای اتاق با مشارکت در فعالیت های اتاق می توانند مسایل و مشکلات خود را از طریق این پارلمان بخش خصوصی اقتصاد حل کنند.

وی از تهیه استراتژی کمیسیون صنعت و معدن در آینده ای نزدیک خبر داد و گفت: استراتژی کمیسیون به وسیله اعضا و کارشناسان خبره و هم اندیشی با اساتید دانشگاه در

دست تهیه و تنظیم است. وی خواستار نزدیک شدن ادبیات کسب وکار محلی به سمت جهانی شد و گفت: بهبود بخشیدن کسب وکار در همه بخش ها نیازمند نگاه به بازارهای

جهانی است.
یکی از اعضای اتاق در این جلسه خواستار تقویت ارتباط اعضای اتاق با یکدیگر شد و گفت: هم افزایی اعضای اتاق در بخش تولید و بازرگانی می تواند منجر به نتایج ارزنده در

راستای حل مشکلات مشترک شود و کمیسیون می تواند از ظرفیت و توانمندی اعضای اتاق اطلاع حاصل کند.
عضو دیگر اتاق در این جلسه خواستار تعیین استراتژی مشخص برای کمیسیون شد و گفت: بر اساس ظرفیت های موجود اتاق باید مطالبات اعضا را تنظیم کرد. وی توضیح داد:

جایگاه اتاق و بویژه کمیسیون های آن برای اعضا باید روشن شود تا از ظرفیت آن به طور منطقی استفاده شود.
دیگر عضو اتاق در این جلسه تصریح کرد: کمیسیون صنعت و معدن به عنوان اتاق فکر می تواند برای بهبود فضای کسب و کار طرح هایی به مسوولین استان ارایه کند.
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